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      Z Á P I S 
                  o průběhu zasedání Zastupitelstva města Nový Knín 

                          č. 18/21 
                  ze dne 18. 2. 2021 

 

 

Zasedání Zastupitelstva města Nový Knín se konalo v prostorech městské radnice. Z tohoto 

řádného zasedání byl pořízen audiozáznam. Tento záznam je přílohou zápisu a bude 

uveřejněn na webových stránkách Města Nový Knín.  

 

Program  

1.  Zahájení 

2. Volba ověřovatelů zápisu 

3. Schválení programu 

4. Projednání zápisu z posledního zastupitelstva 

5. Informace starosty 

6. Schválení záměru prodeje pozemku parc. č. 832 v k.ú. Starý Knín 

7. Schválení záměru prodeje pozemku parc. č. 565/6 v k.ú. Libčice 

8. Schválení záměru prodeje pozemku parc. č. 918/14 v k.ú. Nový Knín 

9. Projednání úpravy schválené ceny za prodej pozemku usnesením č. 9-14/2020-ZM 

10. Projednání úpravy schválené ceny za prodej pozemku usnesením č. 11-14/2020-ZM 

11. Schválení smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a dohodu o umístění 

stavby č. IV-12-6027204/01 

12. Projednání aktualizace Programu rozvoje města Nový Knín 

13. Schválení poskytnutí dotace do Sociálního fondu regionu Brdy – Vltava ve výši 118. 

572,- Kč 

14. Projednání darování akcií Transporty Chrudim Nadaci CDCP 

15. Volba člena stavební komise  

16.  Diskuse 

17.  Závěr 

 

Tvorba zápisu odpovídá platnému zákonu o obcích. Dále dle platného Jednacího řádu 

Zastupitelstva města Nový Knín jsou v něm uvedeny následující náležitosti: 

a) den a místo jednání 

b) hodina zahájení a ukončení zasedání 

c) doba přerušení 
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d) jména určených ověřovatelů zápisu 

e) jména omluvených a neomluvených členů zastupitelstva 

f) program jednání 

g) průběh rozpravy se jmény řečníků 

h) podané návrhy 

i) jmenný výsledek hlasování 

j) podané dotazy a návrhy 

k) schválené znění usnesení  

l) další skutečnosti, které by se podle rozhodnutí členů zastupitelstva města měly stát 

součástí zápisu 

Z celého průběhu jednání je pořízen audiozáznam a toto zasedání zastupitelstva bylo také 

s ohledem na protiepidemická opatření vysíláno živě přes městský online kanál na internetu, 

v průběhu zasedání ale došlo k technickým problémům přenosu.   

Tento zápis podléhá podpisu dvou ověřovatelů zápisu a podpisu starosty či pověřeného 

zástupce města. Přijatá oficiální usnesení jsou pouze ta, která byla zastupitelstvem města 

schválena. V zápise jsou však uvedena všechna usnesení, o kterých se jednalo, tedy i ta, která 

schválena nebyla. 

 
1. Zahájení 
 

Zasedání Zastupitelstva města Nový Knín zahájil starosta města pan Petr Chmelík v 19:19 

hodin. Přítomno je osm zastupitelů města. Osobně se zasedání zúčastnilo pět zastupitelů. 

Distančně byli připojení tito zastupitelé – pánové Ing. Václav Járka, Ing. Josef Lukeš, PhD. a 

Ing. Štěpán Polák. Zasedání Zastupitelstva města Nový Knín č.18/21 je usnášeníschopné. 

Omluveni byli tito zastupitelé – pánové Josef Mácha, Martin Provazník, Ing. Radek Hrubý, 

Marek Zach, Martin Douša a Tomáš Kadlec. 

Nepřítomen a neomluven byl pan Michal Rambousek.  

Zahájení zasedání bylo z důvodu technických problémů on-line přenosu zhruba o 15 minut 

zpožděné. 

 

 
2. Volba ověřovatelů zápisu 
 

Podrobná diskuse k tomuto bodu je uvedena v audiozáznamu v čase 01:38. 
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Zastupitelé zvolili ověřovatele zápisu . 
 

 
U S N E S E N Í   č. 1 - 18/2021 - ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 
v o l í 
ověřovatele zápisu: pana Ing. Tomáše Havlíčka a pana Mgr. Augustina Kůra. 

 
Hlasování – 8 (pro) / 0 (proti) / 0 (zdržel se) /– Návrh byl přijat. 
 
Jmenné hlasování: 
 
Kolka    -  Pro návrh  
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
Chmelík  -  Pro návrh 
Mgr. Kůr  -  Pro návrh 
Ing. Michálková  -  Pro návrh 
Ing. Polák  -  Pro návrh 
Ing. Járka  -  Pro návrh 
Ing. Lukeš, PhD. -  Pro návrh 
 
 

 
3. Schválení programu 
 

Podrobná diskuse k tomuto bodu je uvedena v audiozáznamu v čase 02:42. 

 

Starosta uvedl změny v programu zasedání. Navrhl, aby bod programu týkající se volby dvou 

nových členů stavební komise, byl z důvodu nepřítomnosti pana Marka Zacha přesunut na 

příští zasedání zastupitelstva.  

Ostatní přítomní zastupitelé s tímto návrhem souhlasí. 

 
 

U S N E S E N Í   č. 2 - 18/2021 - ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 
s c h v a l u j e 
upravený program zasedání. 

 
 
Hlasování – 8 (pro) / 0 (proti) / 0 (zdržel se) /– Návrh byl přijat. 
 
Jmenné hlasování: 
 
Kolka    -  Pro návrh  
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
Chmelík  -  Pro návrh 
Mgr. Kůr  -  Pro návrh 
Ing. Michálková  -  Pro návrh 
Ing. Polák  -  Pro návrh 
Ing. Járka  -  Pro návrh 
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Ing. Lukeš, PhD. -  Pro návrh 
 

 

4. Projednání zápisu z posledního zastupitelstva 
 

Podrobná diskuse k tomuto bodu je uvedena v audiozáznamu v čase 4:05. 
 
Starosta uvedl, že v tomto bodě jde o projednání neověřeného zápisu z minulého zasedání 
zastupitelstva č.17/20 konaného 17. 12. 2020.  
Jako ověřovatelé tohoto zápisu byli pánové Martin Provazník a Josef Kolka.  
Pan Provazník připomínkoval tento zápis 29. 12. 2020, což bylo po uplynutí 10denní lhůty, 
která slouží k doplnění či změnám v zápisu. Zápis byl tedy jako neověřený umístěn na úřední 
desku. 
Zastupitelé se v tomto bodě shodli na doplnění zápisu o připomínky pana Provazníka a zápis 
č.17/20 bude upravený vyvěšen na úřední desku. 
Připomínky pana Martina Provazníka k zápisu: 
1) Po dotazu pana Provazníka na kompetence starosty se ptal pan M. Zach, zda starosta něco 
padělal, a odpověď byla, že ne. 
2) V hlasování se pan Ing. J. Lukeš, PhD. na začátku nevzdaloval, ale nebyl přítomen. Připojil 
se on-line až během zastupitelstva. 
 

 
U S N E S E N Í   č. 3 - 18/2021-ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 
s c h v a l u j e 

zápis z jednání Zastupitelstva města Nový Knín č. 17/20 v doplněném znění, které 

nahradí původně vyvěšený zápis na webu města. 
 
 
 
Hlasování – 8 (pro) / 0 (proti) / 0 (zdržel se) /– Návrh byl přijat. 
 
Jmenné hlasování: 
 
Kolka    -  Pro návrh  
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
Chmelík  -  Pro návrh 
Mgr. Kůr  -  Pro návrh 
Ing. Michálková  -  Pro návrh 
Ing. Polák  -  Pro návrh 
Ing. Járka  -  Pro návrh 
Ing. Lukeš, PhD. -  Pro návrh 
 

 

5. Informace starosty 

 
Podrobná diskuse k tomuto bodu je uvedena v audiozáznamu v čase 9:30. 
 
Starosta informoval zastupitele a veřejnost o připravovaných akcích. 
Na začátku se v krátkosti vrátil k minulému zasedání zastupitelstva č.17/20. Řekl, že v Novém 
Kníně se šíří informace, že starosta vzal či bere úplatky. K této informaci starosta 



 Město Nový Knín  

 

5 
 

jednoznačně prohlásil, že nikdy nic nezfalšoval a žádné úplatky nikdy nevzal, a to ať už jako 
zastupitel, radní, místostarosta nebo nyní starosta města. Chce, aby tato jeho informace byla 
jasně deklarována. 
 
Dále starosta podal informace k investičním akcím a dění ve městě. 
 
První informace se týkala působení nové svozové firmy na TKO Rumpold. Zde starosta řekl, 
že se řeší drobné nejasnosti ohledně svozů (některé nevyvezené popelnice). Dále došlo 
k jednání s ředitelem Rumpoldu ohledně ponížení ceny o nesvezené popelnice v místech, 
která nejsou průjezdná pro svoz. V této záležitosti jsou nápomocné technické služby města. 
 
Druhá informace se týkala přiznané dotace na kompostéry a štěpkovač, kdy budou osloveny 
tři až čtyři firmy. Za tímto účelem byl starosta také účasten předváděcích akcí. 
 
Třetí informace se týká realizace workoutových hřišť, kdy byly osloveny tři firmy. Vše závisí 
na získání dotace. Jedná se o hřiště, která by měla vyrůst v Novém Kníně, ve Starém Kníně, 
v Libčicích, v Sudovicích a v prostoru pod školou. 
 
Poslední informace se týká chodníků do Sudovic a do Starého Knína. Zde se finalizují 
projektové dokumentace. Ve Starém Kníně je určitý problém se sloupy telekomunikačního 
vedení. Vše se bude muset vyřešit přeložkou. V Sudovicích jsou problémy u asi čtyř míst u 
vjezdů k obydlím, kde se bude muset vyřešit sklon. 
 
Vše se finalizuje tak, aby se v tomto roce mohlo zažádat o stanoviska a následně o stavební 
povolení. 
 
Na konci projednávání tohoto bodu došlo k technickým problémům s elektronickým 
přenosem vysílání.  
 
 

U S N E S E N Í   č. 4 - 18/2021-ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 
b e r e  n a  v ě d o m í 

informaci starosty města o připravovaných a proběhlých akcích. 
 
 
Hlasování – 8 (pro) / 0 (proti) / 0 (zdržel se) /– Návrh byl přijat. 
 
Jmenné hlasování: 
 
Kolka    -  Pro návrh  
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
Chmelík  -  Pro návrh 
Mgr. Kůr  -  Pro návrh 
Ing. Michálková  -  Pro návrh 
Ing. Polák  -  Pro návrh 
Ing. Járka  -  Pro návrh 
Ing. Lukeš, PhD. -  Pro návrh 
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6. Schválení záměru prodeje pozemku parc. č. 832 v k.ú. Starý Knín 

 
 

Podrobná diskuse k tomuto bodu je uvedena v audiozáznamu v čase 18:45. 
 
Starosta uvedl, že stavební komise doporučila stanovení ceny záměru prodeje tohoto pozemku 
stanovit zastupitelstvem.  
Starosta navrhl cenu 400,- Kč/m2, která koresponduje s cenou podobných pozemků, a již 
v minulosti se za tuto cenu podobné pozemky prodaly či naopak kupovaly. 
 
Dále starosta do budoucna navrhl, aby zastupitelstvo ve schvalování záměru prodeje pozemků 
rovnou stanovovalo cenu. Zájemcům to dá prostor pro snadnější rozhodnutí k případné koupi 
a zastupitelstvo tak nebude muset případně revokovat předešlá usnesení apod.  
 
Do diskuse vstoupil XXX jehož se záměr prodeje týká. Uvedl, že jde o pozemek mezi jeho 
zahradou a cestou. Dále uvedl, že chce pozemky scelit. Nejde o stavební plochu, pozemek 
chce od města koupit kvůli realizaci plotu a k parkování vozidel. Cena ho zarazila, pro něj by 
byla smysluplná cena 200,- Kč/m2. Dále uvedl, že přes tento pozemek vede městský kabel. 
Starosta navrhl, že by mohlo jít také o záměr dlouhodobého pronájmu, což pro pana XXX 
není vhodná varianta.  
 
Zastupitelé, konkrétně pan Kolka uvedl, že pozemek se tímto prodejem zvětší. Nemyslí si, že 
se zde dá stavět, nicméně dojde ke zhodnocení pozemku.  
Pan Járka dodal, že za cenu 200,- Kč/m2 se prodávaly kamenité stráně a podobné typy 
pozemků. 
Pan Polák souhlasí s cenou 400,- Kč/m2, která se mu zdá na zdejší poměry adekvátní.  
Starosta uvedl, že lze schválit záměr prodeje bez ceny, neměnit rozhodnutí o ceně a nechat 
rozhodnutí na zájemci, zda s cenou 400,- Kč/m2 bude souhlasit v budoucnu. Nicméně 
nakonec došlo ke schválení záměru prodeje pozemku s cenou 400,- Kč/m2. 
 
 

U S N E S E N Í   č. 5 - 18/2021-ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 
s c h v a l u j e 

záměr prodeje pozemku parc. č. 832 v k.ú. Starý Knín za předpokládanou cenu 400,- 

Kč/m2. 
 
 
Hlasování – 8 (pro) / 0 (proti) / 0 (zdržel se) /– Návrh byl přijat. 
 
Jmenné hlasování: 
 
Kolka    -  Pro návrh  
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
Chmelík  -  Pro návrh 
Mgr. Kůr  -  Pro návrh 
Ing. Michálková  -  Pro návrh 
Ing. Polák  -  Pro návrh 
Ing. Járka  -  Pro návrh 
Ing. Lukeš, PhD. -  Pro návrh 
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7. Schválení záměru prodeje pozemku parc. č. 565/6 v k.ú. Libčice 
 

Podrobná diskuse k tomuto bodu je uvedena v audiozáznamu v čase 29:40. 

 
Dalším bodem byl záměr prodeje pozemku parc. č. 565/6 v k.ú. Libčice za předpokládanou 
cenu 800 Kč/m2. Tuto cenu doporučila stavební komise. Zastupitelé s tímto návrhem souhlasí. 

 

 
U S N E S E N Í   č. 6 - 18/2021-ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 
s c h v a l u j e 

záměr prodeje pozemku parc. č. 565/6 v k.ú. Libčice za předpokládanou cenu 800,- 

Kč/m2. 

 
 
Hlasování – 8 (pro) / 0 (proti) / 0 (zdržel se) /– Návrh byl přijat. 
 
Jmenné hlasování: 
 
Kolka    -  Pro návrh  
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
Chmelík  -  Pro návrh 
Mgr. Kůr  -  Pro návrh 
Ing. Michálková  -  Pro návrh 
Ing. Polák  -  Pro návrh 
Ing. Járka  -  Pro návrh 
Ing. Lukeš, PhD. -  Pro návrh 
 

 

 

8. Schválení záměru prodeje pozemku parc. č. 918/14 v k.ú. Nový Knín 
 

Podrobná diskuse k tomuto bodu je uvedena v audiozáznamu v čase 30:45. 
 
Jde o pozemek v těsném sousedství náměstí č. 918/14 v k.ú. Nový Knín za cenu 1.500,- 
Kč/m2, cenu navrhla stavební komise. Zastupitelé s touto cenou a záměrem souhlasí. 
 
 

U S N E S E N Í   č. 7 - 18/2021-ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 
s c h v a l u j e 

záměr prodeje části pozemku parc. č. 918/14 za předpokládanou cenu 1.500,- Kč/m2. 
 
 
Hlasování – 8 (pro) / 0 (proti) / 0 (zdržel se) /– Návrh byl přijat. 
 
Jmenné hlasování: 
 
Kolka    -  Pro návrh  
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
Chmelík  -  Pro návrh 
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Mgr. Kůr  -  Pro návrh 
Ing. Michálková  -  Pro návrh 
Ing. Polák  -  Pro návrh 
Ing. Járka  -  Pro návrh 
Ing. Lukeš, PhD. -  Pro návrh 
 

 

 

9. Projednání úpravy schválené ceny za prodej pozemku usnesením č. 9-14/2020-ZM 
 

Podrobná diskuse k tomuto bodu je uvedena v audiozáznamu v čase 31:55. 

 

Dalším bodem je projednání již schváleného prodeje, kde jde o prodej pozemku pod chatou a 

v sousedství chaty v Lurdech. XXX nesouhlasí s cenou 800,- Kč/m2 a navrhuje cenu 350,- 

Kč/m2. Stavební komise se vyjádřila, že stanovená cena 800,- Kč/m2 je odpovídající a pokud 

by zájemkyně s touto cenou nesouhlasila, je možnost tyto pozemky pronajmout.  

 

Zastupitelé se shodli, že se tento bod přesune do kompetence rady města. 

 
 
U S N E S E N Í   č. 8 - 18/2021-ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 
n e s c h v a l u j e 
prodej pozemků parc. č. st. 120 o výměře 18 m2 a parc. č. 384/2 o výměře 211 m2, oba 
v k.ú. Starý Knín XXX, bytem XXX, 149 00, za navrhovanou cenu 350,- Kč/m2, tedy 
80.150,- Kč 
a   p o v ě ř u j e 

radu města projednáním pronájmu dotčených pozemků s uživatelem. 

 
 
Hlasování – 8 (pro) / 0 (proti) / 0 (zdržel se) /– Návrh byl přijat. 
 
Jmenné hlasování: 
 
Kolka    -  Pro návrh  
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
Chmelík  -  Pro návrh 
Mgr. Kůr  -  Pro návrh 
Ing. Michálková  -  Pro návrh 
Ing. Polák  -  Pro návrh 
Ing. Járka  -  Pro návrh 
Ing. Lukeš, PhD. -  Pro návrh 
 

 

10. Projednání úpravy schválené ceny za prodej pozemku usnesením č. 11-14/2020-ZM 

 

Podrobná diskuse k tomuto bodu je uvedena v audiozáznamu v čase 36:20. 
 
Dalším bodem k projednání je také již schválený prodej pozemku XXX, kde byla 
odsouhlasena cena 800,- Kč/m2. Starosta uvedl, že jde o pozemek v Libčicích, předzahrádka, 
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kterou užívá XXX. Cena pozemku měla být dle stavební komise zhruba 350,- Kč/m2, ale 
stavební komise neví, zda je tato cena úměrná. Proto stanovení ceny doporučila zastupitelstvu 
města. Tato záležitost se řeší již od roku 1964. XXX doručil dokument, že se tato záležitost 
opravdu řeší již od roku 1964 a nabízí cenu 100,- Kč/m2. Jde o 84 m2 a jde o předzahrádku. 
XXX žil v domnění, že jde již o jeho pozemek na základě řešení a dokumentu v roce 1964, 
ale při zaměření se zjistilo, že pozemek stále patří městu. Dle XXX jde o narovnání historické 
záležitosti.  
 
Pan Járka uvedl, že by byl v tomto případě s výší ceny opatrný. Výše ceny z důvodu 
historických souvislostí může být, dle jeho slov, problém a věc může být snadno 
napadnutelná. Dodal, že nemusí jít o legislativně správný přístup, podobný případ proběhl 
v nedávné době médii.  
 
Starosta navrhl tento bod odsunout na další zasedání, dodal, že zjistí právní názor v této 
záležitosti a okopíruje daný doklad XXX. Starosta dále sdělil, že zastupitelé musí hájit zájmy 
města. 
 
Běžná cena podobných pozemků je 800,- Kč/m2, což je i schválená cena dle usnesení.  
Starosta a pan Polák uvedli, že problém není na straně města. Pan Havlíček dodal, že zde 
nedošlo ke směně pozemků mezi sousedy, což souviselo s předmětným pozemkem.  
 
 

U S N E S E N Í   č. 9 - 18/2021-ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 
p r o j e d n a l o 

revokaci usnesení zastupitelstva č.11-14/2020-ZM a trvá na původním znění tohoto 

usnesení. 
 
 
Hlasování – 8 (pro) / 0 (proti) / 0 (zdržel se) /– Návrh byl přijat. 
 
Jmenné hlasování: 
 
Kolka    -  Pro návrh  
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
Chmelík  -  Pro návrh 
Mgr. Kůr  -  Pro návrh 
Ing. Michálková  -  Pro návrh 
Ing. Polák  -  Pro návrh 
Ing. Járka  -  Pro návrh 
Ing. Lukeš, PhD. -  Pro návrh 
 
 

 

11. Schválení smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a dohody o 

umístění stavby č. IV-12-6027204/01 

 

Podrobná diskuse k tomuto bodu je uvedena v audiozáznamu v čase 50:50. 

 

Další bod se týká schválení smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemena s ČEZ 

Distribuce a.s. Jde o realizaci sítě a trafostanice.  
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Starosta dodal, že ho zarazila cena. Jde o necelých 300 m2, na které by bylo věcné břemeno a 

cena je 2.667,- Kč. Dále dodal, že stanovené ceny podobných záležitostí jsou vyšší a tomuto 

návrhu neodpovídají. Dle slov starosty je cena stanovená městem zhruba 100,- Kč/m2. Dle 

odhadu ČEZ je nabídnutá cena 7,57 Kč/m2. Pan Havlíček má dojem, že cena stanovená 

městem je vyšší, a to 250,- Kč/m2.  

Starosta a pan Havlíček navrhnuli vstoupit do jednání s ČEZ s tím, že stanovená cena města 

v těchto záležitostech je vyšší. 

Pan Járka souhlasí a dodal, že dle jeho názoru takto výrazná změna ceny nebude ČEZ 

akceptována. Dodal, že zhruba 100,- Kč/m2 je cena přijatelná.  

Starosta dodal, že poprvé si všiml toho, že nyní je cena stanovená odhadem, dříve docházelo 

ke tvorbě ceny dohodou mezi ČEZ a obcemi. 

 

 
U S N E S E N Í   č. 10 - 18/2021-ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 
p r o j e d n a l o 

smlouvu o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a dohodu o umístění stavby č. 

IV-12-6027204/01 Nový Knín, Dlážděná, TS, NN p.č. 794/1 mezi Městem Nový Knín a 

ČEZ Distribuce a.s. se sídlem Teplická 874/8, Děčín – Podmokly, Děčín 405 02 
a  p o v ě ř u j e 

starostu města vstoupit do jednání s HG elektro zastupující ČEZ Distribuci a.s.  

a nabídnout cenu za věcné břemeno dle pravidel Města Nový Knín. 

 
 
Hlasování – 8 (pro) / 0 (proti) / 0 (zdržel se) /– Návrh byl přijat. 
 
Jmenné hlasování: 
 
Kolka    -  Pro návrh  
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
Chmelík  -  Pro návrh 
Mgr. Kůr  -  Pro návrh 
Ing. Michálková  -  Pro návrh 
Ing. Polák  -  Pro návrh 
Ing. Járka  -  Pro návrh 
Ing. Lukeš, PhD. -  Pro návrh 
 

 

12. Projednání aktualizace Programu rozvoje města Nový Knín 
 

Podrobná diskuse k tomuto bodu je uvedena v audio záznamu v čase 58:15. 

 

Další bod, uvedl starosta, se týká návrhu aktualizace Programu rozvoje města Nový Knín.  

Dodal, že město k tomuto programu obdrželo připomínky od občanů, které byly přeposlané na 

MAS Brdy - Vltava, která je zpracuje. Další připomínky starosta na MAS Brdy -Vltava 

případně přepošle. 

 

Do diskuse vstoupil XXX. Jeho první připomínka se týká odstavné plochy pro autobusy, kde 

by mohla vzniknout zastávka a záchytné parkoviště. Především pro krátkodobé parkování. 

Dodal, že plánované odstavné parkoviště v Pivovarské ulici tak akorát dorovná úbytek 
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parkovacích míst na náměstí. Odstavná plocha u bytovek by také mohla sloužit pro 

návštěvníky dětského hřiště.  

Tato připomínka bude použita a přeposlána do MAS Brdy – Vltava. 

 

 
U S N E S E N Í   č. 11 - 18/2021-ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 
p r o j e d n a l o 

návrh aktualizace Programu rozvoje města Nový Knín. 

 
 
Hlasování – 8 (pro) / 0 (proti) / 0 (zdržel se) /– Návrh byl přijat. 
 
Jmenné hlasování: 
 
Kolka    -  Pro návrh  
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
Chmelík  -  Pro návrh 
Mgr. Kůr  -  Pro návrh 
Ing. Michálková  -  Pro návrh 
Ing. Polák  -  Pro návrh 
Ing. Járka  -  Pro návrh 
Ing. Lukeš, PhD. -  Pro návrh 
 

 

13. Schválení poskytnutí dotace do Sociálního fondu regionu Brdy – Vltava ve výši 118. 

572,- Kč 
 

Podrobná diskuse k tomuto bodu je uvedena v audiozáznamu v čase 01:01:55. 
 
Dalším bodem je tradiční poskytnutí dotace do Sociálního fondu regionu Brdy - Vltava ve 
výši 118.572,- Kč. Jde o každoroční záležitost. Tímto způsobem přispívají všechny obce 
tohoto regionu, s touto částkou je již počítáno v rozpočtu na rok 2021. 
 
 

U S N E S E N Í   č. 12 - 18/2021-ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 
s c h v a l u j e 

poskytnutí dotace do Sociálního fondu regionu Brdy – Vltava ve výši 118.572,- Kč 
a  p o v ě ř u j e 

starostu města podpisem veřejnoprávní smlouvy. 
 
 
Hlasování – 8 (pro) / 0 (proti) / 0 (zdržel se) /– Návrh byl přijat. 
 
Jmenné hlasování: 
 
Kolka    -  Pro návrh  
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
Chmelík  -  Pro návrh 
Mgr. Kůr  -  Pro návrh 
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Ing. Michálková  -  Pro návrh 
Ing. Polák  -  Pro návrh 
Ing. Járka  -  Pro návrh 
Ing. Lukeš, PhD. -  Pro návrh 
 

 

14. Projednání darování akcií Transporty Chrudim Nadaci CDCP 
 

Podrobná diskuse k tomuto bodu je uvedena v audiozáznamu v čase 01:03:30. 

 

Starosta uvedl poslední bod. Jde o schválení darování akcií Transporty Chrudim, které má 

město doposud v držení. Na tyto akcie je vázán účet České spořitelny, který je víceméně 

nevyužitý a zbytečně se za něj platí poplatky. Bylo by rozumné tento účet zrušit. Českou 

spořitelnou bylo navrženo, že takovéto akcie zaniklých společností se darují nadaci cenných 

papírů. Hodnota těchto akcií je 5,- Kč za jednu akcii. Město jich drží celkem šest. Jde tedy o 

to darovat 30,- Kč. Starosta dodal, že vedení tohoto účtu je dražší než akcie samotné.  

 

 
U S N E S E N Í   č. 13 - 18/2021-ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 
s c h v a l u j e 

darování akcií společnosti Transporty Chrudim v držení Města Nový Knín Nadaci 

CDCP 
a  p o v ě ř u j e 

starostu města provedením tohoto daru. 

 

 
Hlasování – 8 (pro) / 0 (proti) / 0 (zdržel se) /– Návrh byl přijat. 
 
Jmenné hlasování: 
 
Kolka    -  Pro návrh  
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
Chmelík  -  Pro návrh 
Mgr. Kůr  -  Pro návrh 
Ing. Michálková  -  Pro návrh 
Ing. Polák  -  Pro návrh 
Ing. Járka  -  Pro návrh 
Ing. Lukeš, PhD. -  Pro návrh 

 
 

 

Informace k přesunutí bodu programu č.15 Volba člena stavební komise 

 

Starosta uvedl, že bod programu č. 15 - volba nových členů stavební komise pánů Ing. 

Štěpána Poláka a Marka Zacha, je přesunut na příští zasedání zastupitelstva.  

 

Dále sdělil, že na radě města proběhla diskuse o privatizaci. Starosta plánuje uskutečnit na 

začátku března schůzku zastupitelů na toto téma. V tuto chvíli se finalizují materiály, které se 

týkají také nákladů apod.  
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16. Diskuse    

 

Podrobná diskuse k tomuto bodu je uvedena v audiozáznamu v čase 01:06:25. 

 

XXX má několik dotazů. 

První se týká tradičního vyvěšení tibetské vlajky. Starosta řekl, že vlajka bude v daném 

termínu vyvěšena. 

 

Druhá otázka se týká plánovaných schůzek v lednu 2021, které souvisely se svozem TKO. 

Starosta odpověděl, že byl pozván a přítomen jednání spolku obcí Mníšecka, kterého se 

účastnily okolní obce a také tedy zástupce našeho města. Mělo by dojít k vytvoření 

dobrovolného svazku obcí za účelem samostatného provozování svozu TKO a Nový Knín by 

byl členem. Předpoklad je takový, že tento rok by se mělo podařit zajistit všechny záležitosti 

okolo techniky, zaměstnanců a nákladů. Od zhruba poloviny příštího roku by se mohl tento 

projekt rozběhnout. Smlouva s Rumpoldem je na jeden rok s možností prolongace.  

Dle zkušeností obcí je každá nová cena ze soutěže o svoz na TKO vždy vyšší a vyšší.  

 

Třetí dotaz se týká Svazku obcí Pokocábí, kdy město do tohoto svazku vstoupilo a získalo 

symbolický podíl společnosti VHS Dobříš. Otázka zní, jestli obce v okolí Brna, odkud byl 

tento model přebrán, mají také takto nízký podíl, nebo naopak mají podíl majoritní. 

Starosta odpověděl, že jde spíše o vznik daných spolků. Jako příklad uvedl plánovaný vznik 

spolku na svoz TKO, kdy obce rovným dílem tento spolek vlastní. Druhá věc je vstup města 

do již fungující společnosti. Jiným způsobem by to pro město nebylo asi výhodné. Právně je 

vše v pořádku, projednáno se SFŽP.  

 

Další dotaz XXX: Proč nešlo takovýmto způsobem vstoupit do Dokasu?  

Starosta uvedl, že toto bylo také předmětem dřívějších jednání, bohužel v tomto případě 

jednání skončilo na tom, že obce by neměly stejné hlasovací právo. Proto, zdůraznil starosta, 

se zasadil o to, aby podmínky pro obce při tvorbě spolku Mníšecko pro svoz TKO byly pro 

všechny stejné a nelišily se například dle počtu obyvatel apod.  

 

Poslední dotaz XXX: Jak je to s případným zájmem obce Chotilsko o služby městské policie? 

Starosta uvedl, že tuto otázku by si nejdříve mělo schválit jejich zastupitelstvo. Dále dodal, že 

si není jistý, zda naše město o takovou spolupráci stojí. Je to časově náročné. Chotilsko je 

především o rekreantech, s čímž by souvisel čas strávený našimi strážníky. Možností 

Chotilska je zřízení si svých strážníků. Jinak dodal, že je proti. 

 

 

17. Závěr 
 

Na závěr se starosta omluvil za technické problémy spojené s on-line přenosem. 

Starosta města ukončil zasedání v 20:32 hodin. 
 
 

Výsledky hlasování 
                            ze zasedání Zastupitelstva města Nový Knín   

     dne 18. 2.2021 
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Usnesení 

č. 1-18/2021-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen. 

Pro:  8                             Proti: 0                          Zdržel se: 0 

Usnesení 

č. 2-18/2021-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen. 

Pro:  8                              Proti: 0                         Zdržel se: 0 

Usnesení 

č. 3-18/2021-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen. 

Pro:  8                              Proti: 0                         Zdržel se: 0 

Usnesení 

č. 4-18/2021-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen. 

Pro:  8                              Proti: 0                         Zdržel se: 0 

Usnesení 

č. 5-18/2021-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen. 

Pro:  8                              Proti: 0                         Zdržel se: 0 

Usnesení 

č. 6-18/2021-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen. 

Pro:  8                              Proti: 0                         Zdržel se: 0 

Usnesení 

č. 7-18/2021-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen. 

Pro:  8                              Proti: 0                         Zdržel se: 0 

Usnesení 

č. 8-18/2021-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen. 

Pro:  8                              Proti: 0                         Zdržel se: 0 

Usnesení 

č. 9-18/2021-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen. 

Pro:  8                              Proti: 0                         Zdržel se: 0 

Usnesení 

č. 10-18/2021-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen. 

Pro:  8                              Proti: 0                         Zdržel se: 0 

Usnesení 

č. 11-18/2021-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen. 

Pro:  8                              Proti: 0                         Zdržel se: 0 

Usnesení 

č. 12-18/2021-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen. 

Pro:  8                              Proti: 0                         Zdržel se: 0 
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Usnesení 

č. 13-18/2021-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen. 

Pro:  8                             Proti: 0                         Zdržel se: 0 

 
V Novém Kníně dne 18. 2. 2021 
 
Zapsal: Bc. Pavel Foltýn 
 

Ověřovatelé zápisu: 

Ing. Tomáš Havlíček  ___________________________  

Mgr. Augustin Kůr  ___________________________ 

Starosta města: 

Petr Chmelík              ___________________________ 

 
 

 
 
 

 




